

**Närvarande:**

Malin Engdahl, Tove Andersson,  
Isabelle Andersson, Kjell Sundberg

**Frånvarande:**

Anna Hazard, Daniels Volfs  
Kansliet/Johanna Malmberg

Distribution [www.laget.se](http://www.laget.se) SK Iron (Fotbollssektionen)

|            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |                       |
|------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------|
|            | Detta protokoll innehåller även relevanta anteckningar från 2025-05-20. Planerat möte 2025-06-17 ställdes in                                                                                                                                                                                                                         | <b>Ansvarig/Klart</b> |
| <b>1.</b>  | <b>Mötet öppnas</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |                       |
| <b>2.</b>  | <b>Genomgång av tidigare protokoll</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                               |                       |
|            | Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt.<br><i>Kursiv text</i> avser tidigare protokoll.                                                                                                                                                                                                                           |                       |
| <b>3.</b>  | <b>Ansvarsområden för lagen</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |                       |
|            | Herrjuniorernas ansvarsområde utgår då Irondagen ställs in                                                                                                                                                                                                                                                                           |                       |
| <b>4.</b>  | <b>Fotbollsskolan</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |                       |
|            | Fotbollsskolan genomförd med gott resultat.<br><i>Ledarutbildning genomförd. Många barn anmällda.</i>                                                                                                                                                                                                                                |                       |
| <b>5.</b>  | <b>Domarfrågor</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                       |
|            | Mentorprogram för domare ska diskuteras. Domaransvariga bjuds in till styrelsemöte under hösten                                                                                                                                                                                                                                      | TA                    |
| <b>6.</b>  | <b>Utbildningsfrågor</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |                       |
|            | Just nu lågt deltagarantal på den planerade D-utbildningen<br><i>D-utbildning planerad i höst</i>                                                                                                                                                                                                                                    | IA/AH                 |
| <b>7.</b>  | <b>Material</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |                       |
|            | Policy för ersättningsskyldighet för borttappade matchställ tas fram. Bollsituationen diskuterades.<br>Formulär ska tas fram för vad ledarna behöver till nästa säsong<br>Materiallista till fotbollsskolan ska tas fram (västar, bollsäckar etc)<br>Mycket problem med leveranserna från XXL/Adidas<br><i>Ledarkläder beställda</i> | TA                    |
| <b>8.</b>  | <b>Förrådsfrågor</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |                       |
|            | Läckage i mittenförrådet – en handlingsplan behöver tas fram.<br><i>Läckage i mittenförrådet – en handlingsplan behöver tas fram.</i>                                                                                                                                                                                                | DV                    |
| <b>9.</b>  | <b>Kioskfrågor</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                       |
|            | Isolering av röret på kioskens utsida behöver åtgärdas.<br><i>Armatyr har bytts.<br/>Gratis kaffe till ledare vid match (hemma och bortalag)</i>                                                                                                                                                                                     | KS                    |
| <b>10.</b> | <b>Information från ungdomsansvarig</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                              |                       |
|            | Föreläsning och middag uppskjuten till hösten<br><i>Föreläsning och middag inbokad 1 juni<br/>Kostföreläsning inbokad 26 maj</i>                                                                                                                                                                                                     | IA/AH                 |
| <b>11.</b> | <b>Information från senioransvarig</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                               |                       |
|            | Inget nytt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |                       |
| <b>12.</b> | <b>Lagfrågor övrigt</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |                       |
|            | Inget nytt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |                       |
| <b>13.</b> | <b>Planer och anläggning</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |                       |



|            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |    |
|------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----|
|            | Kontinuerlig kontakt hålls med kommunen gällande kvaliteten på planerna.                                                                                                                                                                                                                              | IA |
|            | <i>Plan för att få till en konstgräsplan diskuterades.<br/>Gräsplanernas skick är undermåligt. Många felanmälningar görs.<br/>Kontakt tagen med processansvarig på kommunen.<br/>Nya nycklar till området ska tillhandahållas av kommunen. Totalt 3 nycklar. Plan för hantering behöver tas fram.</i> |    |
| <b>14</b>  | <b>Ekonomi</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                        |    |
|            | Inget nytt                                                                                                                                                                                                                                                                                            |    |
| <b>15.</b> | <b>Kansliet</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                       |    |
|            | Inget nytt                                                                                                                                                                                                                                                                                            |    |
| <b>16.</b> | <b>Årshjul</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                        |    |
|            | Se årshjulssidan<br><b>September/Oktober</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Ledarmöte -föreslaget datum tors 16/10 18:30</li></ul>                                                                                                                                                             |    |
| <b>17.</b> | <b>Frågor till och från KS</b>                                                                                                                                                                                                                                                                        |    |
|            | Fritidskortet och hur detta implementeras hos oss drivs via KS                                                                                                                                                                                                                                        | KS |
|            | Irondagen ställs in                                                                                                                                                                                                                                                                                   |    |
| <b>18.</b> | <b>Laget.se</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                       |    |
|            | Inget nytt                                                                                                                                                                                                                                                                                            |    |
| <b>19.</b> | <b>Övriga frågor</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                  |    |
|            | Inventering av alla föreningsposter inför nästa år, vilka fortsätter?                                                                                                                                                                                                                                 | IA |
|            | <i>Lagbilder ska bokas in</i>                                                                                                                                                                                                                                                                         |    |
| <b>20.</b> | <b>Nästa möte</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                     |    |
|            | Nästa ordinarie styrelsemöte den 2025-09-18 kl. 18.30 i klubblokalen.                                                                                                                                                                                                                                 |    |
| <b>21.</b> | <b>Möte avslutas</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                  |    |

Vid protokollet:

Justerat av:

---

Malin Engdahl  
Sekreterare/Ekonomiansvarig

---

Kjell Sundberg  
Ordförande



## ÅRSHJUL

